
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 23. januar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 317

Vil ministeren oversende en opgørelse over, hvor stor den potentielle produktivitetsge-

vinst kunne have været, hvis alle produktivitetsfremmende initiativer som den nuværende

regering har foreslået, var blevet vedtaget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Joachim B. Olsen (LA).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Joachim.Olsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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